

Protokoll styrelsemöte

Datum: 2015-09-01

Närvaro: Vendela Strömbäck, Daniel Madsen, Linnea, Simon Bergstöm, Camilla Edoff, Mia Andersson, Liv Kjaer Anderson, Camilla Hansson 1-12, Annie 11; progamväskan - 15

Dagordning:

1. Mötets öppnande

Ordförande Vendela öppnade mötet 16.20

2. Val av ordförande

Styrelsen beslutade

att välja Vendela till mötesordförande

3. Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Camilla E till sekreterare för dagens mötesprotokoll

4. Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Liv till justerare av dagens mötesprotokoll

5. Adjungeringar

Inga adjungeringar

6. Anmälan av övriga frågor

Liv anmäler en övrig fråga

7. Fastställande av föredragningslista

Vendela föreslår att lägga till ett par punkter under "verksamhet". Styrelsen beslutade

att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar

8. Föregående protokoll

Vendela läste upp föregående mötesprotokoll. Styrelsen beslutade att lägga protokollet till handlingarna

9. Rapportrunda

- Vendela: har hjälpt till med programväskan, haft möte med trappan, varit med under Nolle-P både som styrelsen och Sekten, varit på möte om socialchefsdagarna, haft kontakt med studenterna som försökte sälja litteratur i facebookgruppen socionomforum
- Daniel: Nolle-P
- Linnea: varit med på möte om socialchefsdagarna
- Simon: har varit med på Nolle-P. Simon berättade att eftersläppet till the Great Gatsby som Socer var med och jobbade på hade 1400 besökare vilket är nytt rekord. Han berättade också att de i stort fått bra respons på Nolle-P.
- Camilla E: har hjälpt till med programväskan, skrivit på projektmallen till UB-projektet, varit med på Nolle-P och skrivit protokoll
- Mia: har jobbat med styrelsens deklarerings vilken varit mycket jobbig och svårt men hon tror det blivit rätt. Har även hjälpt till med programväskan.
- Hanna
- Liv: har varit med under Nolle-P och frågat Mia om swish-betalning för programväskan
- Camilla H: har arbetat med programväskan och varit med under Nolle-P

10. Ekonomi

Mia upplever situationen som under kontroll. Det är dock lite krångel med bokföringen då det inte är helt klart hur den ska genomföras. Maria har anmält sig som frivillig att sitta med det i Afrika.

Vendela tog upp de studenter som bett styrelsen om sponsring till sitt evenemang för utsatta människor i Nepal. Styrelsen diskuterade och var överens om att varken ekonomisk eller "goodie-bag" sponsring är möjlig med den ekonomiska situationen styrelsen befinner sig i. Liv har dock gått med på att dela evenemanget på styrelsens facebook-sida vilket alla tyckte var bra.

Mia berättade att den nya Stuff-representanten som har ansvar för kassörerna har meddelat att hen vill ha möte med alla kassörer. Detta såg alla som positivt och Vendela lyfte

frågan huruvida även utskottens kassörer bör gå på mötet vilket styrelsen såg att det finns et syfte med.

11. Verksamhet

- AMO: det kommer vara möte snart och Linnea ska höra efter om hennes projekt går att genomföra
- UB: möte nästa vecka, Camilla E har skrivit klart projektidén och ska höra efter om projektet går igenom som UB-projekt
- Kalasmottagningen: Styrelsen diskuterade hur de som står på Kalas ska göra med programväskan. Styrelsen var överens om att endast ta emot beställningar som de också betalar. Simon tar med Roll-upen och märken från Norrköping. Liv och Mia tar med annat samt köper godis.

bensträckade 16.58-17.10

- Programväskan: 24 väskor såldes under dagen och 17 av dem var nyköp. Annie och Linnea tog på sig att sälja kommande torsdag 3/9 samt 8/9 och de från t5 säljer 14/9 under sin inledning. Styrelsen kommer överens om att ha kontinuerlig uppdatering inom styrelsen.
- Hösten: Styrelsen pratade igenom hösten
- Socionomdagen: Annie berättade hur arbetsgruppen ligger till med sitt arbete. Satu efterfrågade styrelsens hjälp under dagen och Vendela poängterade att hon och säkerligen fler är på socionom-SM just den dagen. Mia föreslog att utskotten tillfrågas om att vara behjälpliga under socionomdagen.
- Utvärdering: Styrelsen utvärderade mötet. Alla var överens om att det varit bättre fokus och att det finns många fördelar med att vara på trappan där lokalen är mer öppen

12. Övrigt

13. Åtgärdslista:

- Liv: svara på mejl som kommer till styrelsemejlerna gällande väskan
- Liv och Mia: göra ett drive-dokument för väskförsäljningen
- Annie: mejla Marie och gröna tryck
- Simon: fråga SoCer om de kan vara med på socionomdagen
- Daniel och Camilla E: flyttar fika till trappan 14/9

14. Nästkommande möten: tisdagar jämna veckor

15. Mötets avslutande